

Parent Circular

End of Term 3 Updates



Dear Parents,

Asalamualaykum and Good Morning,

I hope you are well and looking forward to the summer break. Please note that the last day of school for **KG-1 students is the 10th June 2022**, for **all other students will be Tuesday 5th July 2022**.

Parents are requested to review the updates regarding end of year examinations for all grades.

After the school examinations and continuous assessment schedule is completed, it will be mandatory for all students to continue attending school. The school will be providing activities and preparation for the next academic year and it is an important time for students to prepare for the transition to higher grades.

Primary Section End of Year Examinations

The primary section examinations will take place **week beginning 20th June** for a period of one week. Students will be examined in English, Math and Science.

For the ministry subjects of Islamic Studies, Arabic and Social Studies students will be completing continuous assessment tasks as mandated by the Ministry of Education.

A schedule will be published in the weekly flight plan.

Secondary Grade 6 - 9 End of Year Examinations

End of year examinations will **begin on 14th June 2022**.

For the ministry subjects of Islamic Studies, Arabic and Social Studies, students will be completing continuous assessment tasks as mandated by the Ministry of Education.

Students studying ICT and French will be continuing with continuous assessment tasks.

Students will attend a normal school day and examinations will take place according to the schedule.

Important notes:

1. Students will have a normal school day during end of term exams. Start and end times remain the same.
2. Period 1&2 will be normal school lessons
3. All exams will be held during period 3&4
4. After the exams students will continue their lessons according to the school timetable
5. Students on trip will go on their trips in the timings highlighted in the schedule

Parent Circular

End of Term 3 Updates



Grade 6 -9 Exam Schedule

Day and Date	Grade			
	6	7	8	9
Monday 13/6/2022	Normal School Day	Normal School Day	Normal School Day	Normal School Day
Tuesday 14/6/2022	Chemistry	Physics	Math	Biology
Wednesday 15/6/2022	English	Geography	History	ICT / Eco
Thursday 16/6/2022	History	Chemistry	Physics	Math
Friday 17/6/2022	Geography	English	Chemistry	English
Monday 20/6/2022	Trip	Biology	English	Chemistry
Tuesday 21/6/2022	Math	Trip	Biology	His /Geo
Wednesday 22/6/2022	Physics	Math	Trip	Trip
Thursday 23/6/2022	Biology	History	Geography	Physics
Friday 24/6/2022	Normal School Day	Normal School Day	Normal School Day	Normal School Day

We appreciate your continued support and look forward to a successful end of year.

Kind regards,

Aisha Ashraf
School Principal



أولياء الأمور المحترمين،

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته، أتمنى أن تكونوا بصحة و سلامة،

سيكون آخر يوم دراسي لهذه السنة الدراسية لصفوف الروضة 1 / KG1 في يوم 10 يوليو 2022 و آخر يوم لجميع الطلاب في الصفوف الأخرى سيكون يوم الثلاثاء 5 يوليو 2022، نتمنى لكم عطلة سعيدة مسبقاً.

نرجو منكم مراجعة التحديثات المتعلقة بامتحانات نهاية العام لجميع الصفوف.

بعد الانتهاء من الامتحانات و التقييم المستمر ، سيكون إلزامياً على جميع الطلاب الاستمرار في الذهاب إلى المدرسة. سنقدم المدرسة الأنشطة و التحضير للعام الدراسي المقبل وهو وقت مهم للطلاب للتحضير للانتقال إلى الصفوف الأعلى.

إمتحانات نهاية العام لمرحلة الإبتدائي:

ستقام امتحانات القسم الإبتدائي **بداية من 20 يونيو ولمدة أسبوع**. سيتم اختبار الطلاب في مواد اللغة الإنجليزية والرياضيات والعلوم. بالنسبة لامتحانات المواد الإلزامية التربية الإسلامية ، اللغة العربية و الدراسات الاجتماعية سيقوم الطلاب باتمام مهام التقييم المستمر وفقاً لتعليمات وزارة التربية والتعليم. سيتم نشر الجدول الزمني في الخطة الأسبوعية.

امتحانات نهاية العام لمرحلة الثانوية (الصف 06 - الصف 09):

ستبدأ امتحانات نهاية العام الدراسي في **14 يونيو 2022**، حسب الجدول المبين أسفله

بالنسبة لامتحانات المواد الإلزامية : التربية الإسلامية ، اللغة العربية و الدراسات الاجتماعية سيقوم الطلاب باتمام مهام التقييم المستمر وفقاً لتعليمات وزارة التربية والتعليم. سيستمر الطلاب الذين يدرسون مادتي تكنولوجيا المعلومات والاتصال و اللغة الفرنسية في اتمام مهام التقييم المستمر. يجب على الطلاب الحضور يومياً للمدرسة بشكل عادي وستجرى الامتحانات وفقاً للجدول الزمني.

ملاحظات هامة:

1. سيحظى الطلاب بيوم دراسي عادي خلال امتحانات نهاية الفصل الدراسي، و لا يوجد تغيير في أوقات الدوام.
2. ستكون الفترة 1 و 2 دروساً مدرسية عادية.
3. ستقام جميع الامتحانات خلال الفترة 3 و 4
4. بعد الامتحانات يواصل الطلاب دروسهم حسب الجدول الزمني المدرسي
5. سيذهب الطلاب المسجلين للرحلات إلى رحلاتهم في المواعيد المحددة في الجدول.

جدول الامتحانات للصفوف 06 – 09:

Day and Date	Grade			
	6	7	8	9
Monday 13/6/2022	Normal School Day	Normal School Day	Normal School Day	Normal School Day
Tuesday 14/6/2022	Chemistry	Physics	Math	Biology
Wednesday 15/6/2022	English	Geography	History	ICT / Eco
Thursday 16/6/2022	History	Chemistry	Physics	Math
Friday 17/6/2022	Geography	English	Chemistry	English
Monday 20/6/2022	Trip	Biology	English	Chemistry
Tuesday 21/6/2022	Math	Trip	Biology	His /Geo
Wednesday 22/6/2022	Physics	Math	Trip	Trip
Thursday 23/6/2022	Biology	History	Geography	Physics
Friday 24/6/2022	Normal School Day	Normal School Day	Normal School Day	Normal School Day

نقدر دعمكم المتواصل ونتطلع إلى اتمام العام الدراسي بنجاح.

مع أطيب التحيات،




عائشة اشرف
مدير المدرسة